



Protokoll fört vid möte för Förbundsstyrelsen

Datum:	20230808		
Tid:	18.30 – 21.10		
Plats:	Digitalt		
Närvarande:	Herman Thorell	HT	ordförande
	Kerstin Hjelm	KH	ekonomiansvarig
	Gun-Britt Jansson	GJ	sekreterare
	Lasse Franck	LF	ledamot
	Hannele Kangas	HK	ledamot
	Åsa Wirström	ÅW	ledamot
	Jimmy Bysell	JB	ledamot
	Bill Jakobsson	BJ	ledamot
	Stefan Öqvist	SÖ	ledamot
	Tommy Gustafsson	TG	adjungerad GS

LF lämnade mötet 20.40

§53 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla närvarande välkommen och öppnade mötet.

§54 Godkännande av dagordning

HK hade några frågor som hon ville ta upp. Vad har hänt med utredningen runt 1 eller 2 års perioder av årsmöten? Den frågan tas upp under §57. Vad händer med hemsidan? Tas upp under §60. Hur fortsätter vi uppmärksamma damsatsningen? Tas upp under §66. Med dessa tillägg godkändes dagordningen.

§55 Val av justerare

Beslut: BJ valdes att justera protokollet jämte ordförande.

§56 Föregående mötesprotokoll

Beslut: FS 3, 230613 godkändes.

§57 Återkoppling av tidigare beslut (checklistan)

HT gick igenom de aktuella punkter som finns. En punkt är klar, övriga arbetas det på. HT berättade att han inte har stämt av med Rasmus Kling hur långt han kommit med

utredningen av årsmötescykeln. Vi konstaterar att frågan bör kommuniceras på höstkonferensen.

§58 Ekonomi

KH meddelar att redovisningen av juli inte är klar. Vi får en utförlig rapport i september. Då är resultatet av SM med. KH har ett förslag runt nya styrelsearvoden som hon kommer att presentera vid nästa styrelsemöte.

§59 Styrdokument

HT och KH har haft ett möte, sedan har sommaren kommit emellan. Det som ligger närmast är arbetsbeskrivning för alla kommittéer. Det ska vara klart i september.

§60 Personal

TG berättade att kansliet fått en ny ”kollega”, licensroboten. Den har varit igång några veckor. Drygt 30 nya licenser har registrerats. Endast 3-4 ärenden har handlagts manuellt vilket skapar en stor avlastning. Det finns några få ”barnsjukdomar” som upptäckts och ska åtgärdas.

Sedan förra FS mötet har alla på kansliet haft och har semester. TG har efter semestern arbetat med kontrakt till alla landslagsspelare.

Det har inkommit 5 disciplinärenden till SBF.

När det gäller förlängningen av Evenemangsutvecklare kan vi inte ta beslut ikväll. Då inte resultatet för juli är klart vet vi inte hur ekonomin ser ut framöver. Beslut tas på septembermötet.

Eftersom vi anställt Eva tror TG att tid kommer att skapas för att arbeta med hemsidan.

§ 61 Antidoping

Inget nytt.

§62 Parasport

Inget nytt. Vi kommer att bjuda in Eva till FS när hon arbetat ett tag.

Anders Gerestrand ska närvara vid EM i Boccia. Tävlingen innehåller 15 olika grenar.

§63 Förbundsutvecklingsplan

HT och TG träffades i juni och gick igenom rubrikerna. De har fördelat arbetsuppgifterna på så sätt att TG gör ”grovjobbet” och HT är ”bollplank”.

§64 Höstkonferens

Teman att ta upp: Vad är Parasport? Värdegrunden, 2030, demokratifrågor, ledarrekrytering, ungdomsrekrytering. Kan Emil berätta om landslagsverksamheten? TG frågar om han har tid.

HT uppmanar alla att fundera till nästa möte vilka frågor som kan vara passande som övergripande.

§65 Kommittéer

- **EK.** Elitutvecklingsplanen pågår. Är i sitt slutskede. Man håller på att skriva kontrakt med alla landslagsspelare.

TK. Har ett förslag att Mattias Thorell går in som tillförordnad ordförande tills man hittat en ersättare för Kjell Andersson. Kjell kommer att vara kvar i TK men har inte tid för att vara ordförande.

§66 IT-policy

BJ har börjat skriva på en policy utifrån en mall från RF. Vi får diskutera förslaget vid nästa möte.

§67 Remissvar från TK och DK om TB § 39

Det har kommit svar från DK. Utifrån de synpunkter som inkommit anser vi att frågan bör lyftas internationellt. Det är viktigt att vi har klädsel och skor så att vi anses vara en idrott. Vi konstaterar att åsikterna går isär även i styrelsen i denna fråga. LF vill att vi kollar vad TK tycker. HT tar med sig frågan till TK. Vi tar upp punkten igen vid nästa möte.

§68 Beslut

- Att Mattias Thorell blir tf. ordförande. Vi går snarast ut med en intresseförfrågan efter en ny ordförande.
- Per Capsulam den 25/6 angående deltagande i VM i Benin utifrån ett förslag till skrivelse från LF. Hela styrelsen godkände förslaget.
- 3 föreningar utesluts då de inte betalt årsavgift 2022 och 2023. Björkehovs Idrottssällskap, Lerum Boulesällskap och Sällskapet Boule Zai Katrineholm.

§69 Övriga frågor

Vi har fått en inbjudan till Svealands distrikts jubileum som sker i Rättvik. HT skickar ett svar att tyvärr kan ingen närvara.

Vi har fått en förfrågan om medlemskap i SBF av en av Bowls 15 föreningar. TG ska ta kontakt med RF hur vi ska agera i frågan.

HK var närvarande vid årets Prideparad i Stockholm. Hon undrar om frågan varit upp om att delta då RF var representerad. Det har den inte men tål att funderas på. ÅW undrar om Korpen är medlem i SBF? Kansliet har inte hört något om detta.

§70 Nästa möte

Blir på Idrottens Hus den 2 – 3 september.

§ 71 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Gun-Britt Jansson
Mötessekreterare

Herman Thorell
Ordförande

Bill Jakobsson
Justerare